
23.08.18 

Referat peismøte, TRF og servicekomiteen. 

 

Tilstede: 

Gro Bjørnstad 

Øystein Dammen 

Erik Norman Hansen 

Kåre Larsen  

Øystein Gjennestad 

Møtet var på vakre hytta til Gro, Hygga på Sand. Gro disket opp på sitt sedvanlige vis, til stor glede 

for komitemedlemmene. 

 

Møtet startet med gjennomgang av referatet fra siste peismøte. 

• Vi ønsker et informasjons møte omgående prosjektet i Burundi 

• Vi ønsker også et møte for å høre om videre satsning på Polio. 

 

Status Skiglede for alle: 

Erik Hansen er villig til å bidra inn i prosjektet. 

Komiteen lurer på om det er satt av midler til vedlikehold av utstyret?  

Vi må rydde lageret og klargjøre utstyret i løpet høsten, blant annet med preparering av ski. Det er 

ikke satt av midler for innkjøp dette året. 

Informasjon og bestillingskjemaer til skolene, må bearbeides før sesongen starter.  

Stokke Rotary har så langt ikke mottatt støtten fra Melsom NMU, selv etter flere purringer. 

 

Status Stokke Rotaryklubb: 

Hva er vi gode på: 

• Mange gode foredrag. 

• Gode til å ta vare på hverandre. 

• Festene på Bygdetunet og Hygga var en positiv opplevelse.  

 

Hva kan vi gjøre som styrker miljøet i klubben? 

• Gjøre sosiale ting sammen som f.eks. teaterturer  

• Fortsette med sosiale samlinger. 



Hvordan møter vi nye medlemmer? 

• Vi bør sette av tid til «prat rundt bordet» for å bli kjent. 

• Komitemøtene er viktig for å bli kjent og få kjennskap til det «indre» livet i klubben. 

• Fadderne bør være aktive over tid med sine faddermedlemmer. 

 

Har vi for høy terskel når vi vurderer aktuelle medlemskandidater? 

• Nei 

• Komiteen mener godkjenningsrutinene som er i forhold til å vurdere foreslåtte medlemmer, 

bør fortsette. 

• Viktig at Rotary skal gjenspeile samfunnet i forhold til ulike yrker. 

Rekrutering av nye medlemmer: 

• Viktig å treffe bredt i forhold til klubbens geografisk område og yrker. 

 

Tv-aksjonen: De som kan tar direkte kontakt. 

Diverse: 

- Forslag til Programkomiteen: Foredrag om Voksenopplæringstilbudet i Sandefjord ved 

Rektor Anna Bazzan 

- Diskutere synliggjøring av hva klubben har gjort med overskuddet fra konsertene med Lise. 

 

Husk til neste peismøte:  

- Diskutere nytt lokalt prosjekt. 

 

 

 

 


